
Översikt över enkätens frågor 

Frågor om prövning, tillsyn och eget omhändertagande 
av fosforfilter 
Användarföreningen frågar medlemmarna för erfarenhetsutbyte. 
De flesta frågorna har fasta svarsalternativ. Några har fritext ”Annat” som komplement. Några 
svarsalternativ leder till en följdfråga. Enkäten är öppen till och med 2024-05-03. 

Allmänna uppgifter 
• Din e-post 
• Kommun/förbund 

Vi är mycket tacksamma om ni har möjlighet besvara enkäten och utse en person som svarar för 
kontoret. Uppgifterna om organisation och e-post stannar hos användarföreningen och VA-
guiden. 

Frågor i samband med prövning av ansökan 
• Kommunicerar ni med renhållaren om placering av filtret? 
• Kommunicerar ni med renhållaren om byte av filtret? 
• Kommunicerar ni med renhållaren om omhändertagande av avfallet? 
• Kräver ni in uppgifter om egenkontroll?  
• Kräver ni in uppgifter om hur pH-mätning ska gå till?  
• Kräver ni in uppgifter om hur byte av filtermaterialet ska gå till? 

Frågor om byte av filtermaterial 
• Vem avgör om och när byte av filter ska ske? 
• Vad tycker du bör avgöra när fosforfiltret ska bytas?  
• Vet ni vad som händer med det mättade filtermaterialet efter byte i anläggningar i er 

kommun?  
• Följdfråga: Är det någon skillnad i hanteringen av filtermaterialet beroende på om det är 

filtermaterial i säck eller i lös form? 

Frågor om tillsyn och information 
• Bedriver ni tillsyn på anläggningar med fosforfilter?  

Det vill säga riktad och planerad tillsyn för fosforfilter, inte enbart fall där anläggningar 
med fosforfilter råkar dyka upp. 

• Följdfråga: Mäter ni pH i filtret i samband med tillsynen? 
• Bedriver miljökontoret tillsyn på verksamheter som hanterar det mättade 

filtermaterialet?  
• Har ni eller annan kommunal verksamhet särskild information till husägaren om byte 

med mera av fosforfilter? 

Frågor kring eget omhändertagande 
• Händer det att ni beviljar dispens för eget omhändertagande av fosforfiltermaterial?  
• Följer ni upp det egna omhändertagandet? 
• Följdfråga: Vad är era erfarenheter då ni följt upp det egna omhändertagandet av mättat 

filtermaterial? (fritext) 


